
Zápisnica 13/2020 

zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 8. decembra 2020 o 14:00 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo dištančne formou videokonferencie. 

 

Prítomní členovia a prizvaní hostia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 

prof. Ing. Ivan Špánik, DrSc.; prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; prof. Ing. Michal 

Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; doc. Ing. Michal 

Kvasnica, PhD.; prof.  Ing. Viktor Milata, DrSc.; prof.  Ing.  Ľubomír Valík, PhD.; prof.  Ing.  Ivan Hudec, 

PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; 

prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. 

Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; 

Mgr. Ladislava Ivančová, PhD.  

Neprítomní: Ing. Jozef Dzivák 

 

PROGRAM: 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie a núdzového 

stavu na STU a na FCHPT (dekan, prodekani, tajomník FCHPT) 

2. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2020/2021 a výhľad na LS (Reháková) 

3. Úprava hodnotenia vedeckovýskumných výkonov ústavov a oddelení na FCHPT (Polakovič) 

4. Aktuálne informácie o stave prípravy zosúladenia študijných programov v procese novej 

akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková) 

5. Aktuálny stav prípravy zosúladenia HaI konaní v procese novej akreditácie na FCHPT a na 
STU (Polakovič) 

6. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2019/2020 (Reháková) 

7. Rozličné 

 Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2020 (Polakovič) 

 Informácia o podaných návrhoch projektov APVV a VEGA (Polakovič) 

 Edičná činnosť ‒ plnenie edičného plánu na rok 2020, edičný plán na roky 2021‐2022 

(Polakovič) 

 Aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 

 

Dekan fakulty otvoril zasadnutie. 

 

Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie a núdzového 

stavu na STU a na FCHPT 

Dekan prof. Gatial  informoval o príkaze rektora týkajúcom sa dištančného skúšania, o termokamere 

pri vstupe do novej budovy a pripomenul riaditeľom možnosť navrhnúť dekanovi na schválenie prácu 

doma pre menovitých zamestnancov. Dekan prof. Gatial pripomenul, že v prípade pozitívneho testu 

na COVID‐19 u zamestnancov sa tento fakt nahlasuje Ing. Karatini a v prípade študentov prodekanke 

doc. Rehákovej. 

 

Bod 2. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2020/2021 a výhľad na LS 

Prodekanka  doc.  Reháková  pripomenula,  že  skúšanie  prebehne  v  ZS  2020/2021  dištančne  a 

prezentovala harmonogram tvorby rozvrhu na LS 2020/2021. S ohľadom na neistoty spojené s vývojom 



pandemickej  situácie  a  dostupnosťou  vakcíny,  ako  aj  blížiacej  sa  rekonštrukcie  starej  budovy, 

prezentovala návrh blokového spôsobu výučby v danom semestri. 

Nastolila možnosť koordinácie skúšok medzi predmetmi a potenciálnych povinných termínov skúšok 

do budúcnosti. Pripomenula, že v pandemickej situácii je pre postup do vyššieho ročníka potrebný nižší 

počet kreditov. 

Prof. Milata sa zaujímal o fungovanie online učební pri nastavovaní skúšok. Prodekanka doc. Reháková 

poskytla stručný návod, ako skontrolovať ich obsadenosť v eRozvrhu 

 

Bod 3. Úprava hodnotenia vedeckovýskumných výkonov ústavov a oddelení na FCHPT 

Prodekan prof. Polakovič zrekapituloval materiál a venoval sa diskusii o vzorcoch na výpočet citačných 

výkonov.  Na  základe  výsledkov  prieskumu  riaditelia  preferujú  lineárny  vzorec  výpočtu  pred 

exponenciálnym, ktorý preto bude použitý vo finálnom návrhu. 

Prof. Valík sa informoval o agregovanom impakt faktore a o knižných citáciách. 

Prof.  Breier  upozornil,  že  niektoré  ústavy  publikujú  vo  viacerých  vedných  odboroch,  ktoré  majú 

rozdielne  agregované  impakt  faktory.  K tomuto  názoru  sa  pridal  aj  Dr.  Kaliňák.  Prodekan  prof. 

Polakovič zdôraznil komplikovanosť výpočtu a nutnosť, aby si každý ústav vybral pre účely hodnotenia 

vedeckovýskumných výkonov jeden vedný odbor. 

Prof. Milata navrhoval zaradiť do citácií aj Google Scholar, s čím prodekan nesúhlasil. 

Prof. Hudec pripomienkoval nezaradenie indexovaných zborníkov do citačného výpočtu, ktoré je pre 

niektoré vedné odbory diskriminačné. 

Mgr. Ivančová navrhla pre OJ uvádzať agregovaný impakt faktor pre aplikovanú lingvistiku. 

Prezentované pripomienky vedenie FCHPT STU v Bratislave zváži a materiál predloží AS FCHPT STU v 

Bratislave. 

 

Bod 4.  Aktuálne  informácie  o stave  prípravy  zosúladenia  študijných  programov  v procese  novej 

akreditácie na FCHPT a na STU 

Prodekanka doc. Reháková oboznámila  kolégium s aktuálnym stavom prípravy  študijnej  časti  novej 

akreditácie.  Informovala  o predpokladanom  harmonograme  prác  a  úloh,  a  upozornila  na  ich 

najdôležitejšie  súčasti.  Prezentovala  viaceré  súvisiace  návrhy  interných  predpisov  na  úrovni  STU. 

Zdôraznila rozdiel medzi garantovaním a spolugarantovaním v súčasnej a ostatnej akreditácii, ako aj 

nové  podmienky  kladené  na  učiteľov  profilových  predmetov.  Prezentovala  kritériá  pre  jednotlivé 

úrovne tvorivých výstupov, vekové obmedzenia učiteľov uvádzaných v personálnych maticiach (1953 

a mladší) a počty tvorivých výstupov, ktoré sa uvádzajú za študijné programy. 

Prodekanka  doc.  Reháková  prezentovala  predbežný  návrh  garantovania  študijných  programov  so 

zdôraznením programov, s ktorých garantovaním sa očakávajú problémy. 

Prof. Milata spomenul problém s vyhľadaním publikácií pracovníka jeho ústavu. 

Prof. Rapta prisľúbil zaslanie aktuálneho zoznamu navrhovaných garantov za jeho ústav. 

Prof.  Híveš  upozornil,  aby  sa  pri  zozname  výstupov  nezabudlo  na  riaditeľov  ústavov,  ktorí  nie  sú 

organizačne zaradení pod oddeleniami. 

Prodekan prof. Polakovič a prof. Rapta názorne prezentovali vyhľadávanie  impakt faktora a kvartilu 

v citačných databázach. 

Úloha 13.1:  Riaditelia  ústavov/vedúci  oddelení  zašlú  prodekanke doc. Rehákovej  do 15.12.2020  za 

každý  študijný  program  25  výstupov  čo  najvyššej  kvality,  resp.  5  publikácií  za  pracovníka  v súlade 

s kritériami akreditácie a splnia ostatné termíny podľa  inštrukcií prodekanky, ktoré budú zaslané e‐

mailom. 

 

Bod 5. Aktuálny stav prípravy zosúladenia HaI konaní v procese novej akreditácie na FCHPT a na STU 

Prodekan  prof.  Polakovič  oboznámil  kolégium  s aktuálnym  stavom  prípravy  vedeckej  časti  novej 

akreditácie. Prezentoval zoznam navrhovaných garantov a spolugarantov pre jednotlivé vedné odbory. 



 

Bod 6. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2019/2020 

Prodekanka doc. Reháková prezentovala Správu o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2019/2020 

obsahujúcu indikátory kvalitatívneho aj kvantitatívneho typu o vzdelávaní na FCHPT STU v Bratislave – 

počet  študentov,  prihlášok  na  štúdium,  počet  absolventov,  ocenenia,  ankety  počas  dištančného 

vzdelávania, ubytovanosť študentov, štipendiá, študentská vedecká konferencia a pod. 

Správa bude súčasťou Správy dekana za rok 2020. 

Prodekan prof. Drtil a dekan prof. Gatial zhodnotili dôvody poklesu počtu prihlášok a študentov. 

 

Bod 7. Rozličné 

 Prodekan  prof.  Polakovič  informoval  o  plnení  databázy  publikačných  výstupov  za  rok  2020 

s predikciou, že finálne hodnoty impaktovaných publikácií budú podobné, resp. o niečo vyššie 

ako minulý rok. 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o podaných návrhoch projektov APVV a VEGA v roku 2020. 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o plnení edičného plánu na rok 2020 a o edičnom pláne na 

roky 2021‐2022. Zdôraznil, že v budúcnosti sa bude väčší dôraz klásť na recenzentské konanie. 

 Dekan prof. Gatial  informoval,  že  s prodekanom prof.  Lakatošom dnes  absolvovali  stretnutie 

o projekte  ACCORD  s Ing.  Belkom  z rektorátu.  Prodekan  prof.  Lakatoš  doplnil,  že  materiály 

týkajúce  sa  projektu  sú  aktuálne  na ÚVO,  ktorý má  termín  na  vyjadrenie  sa  do  23.12.2020. 

Informoval tiež o možnosti uskladniť sklo zo starej budovy v sklade v novej budove. Uskladnenie 

chemikálií  v novej  budove  je  otvorenou  témou.  Optimistický  scenár  začatia  rekonštrukcie  je 

marec 2021. Dr. Kaliňák sa informoval, či ešte je možné zasiahnuť do realizačného projektu. 

 Dekan  prof.  Gatial  informoval,  že  stretnutie  s akademickou  obcou  sa  bude  konať  koncom 

januára 2021, predbežne v online forme. 

 Dekan prof. Gatial informoval, že pamätnica fakulty je v procese jazykovej kontroly. 

 Poverený tajomník fakulty Dr. Grančay informoval riaditeľov o 400 W ozvučovacom systéme pre 

potreby prednášok a iných akcií, ktorý si je možné zapožičať na sekretariáte dekana. Ďalšie dva 

systémy budú nainštalované v miestnostiach CH12 a CH16. 

 Poverený tajomník fakulty Dr. Grančay informoval, že aktuálne má 201 zamestnancov fakulty 

zostatok  dovolenky  vyšší  ako  14  dní.  Dekan  prof.  Gatial  vyzval  riaditeľov  na  zabezpečenie 

čerpania dovolenky v súlade s príkazom dekana. 

 

Dekan prof. Gatial poďakoval členom kolégia za vykonanú prácu v roku 2020. 

Zasadnutie bolo ukončené o 17:24. 

 

 

Bratislava, 8. decembra 2020 

 

Zapísal: 

Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 

poverený výkonom funkcie tajomníka 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU 


